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Interpelacje
Autor: mieszkaniec - 01/15/2012 16:32
_____________________________________

Pytania do władz, radnych, dyrektorów, inspektorów i innych piastujących odpowiedzialne, społeczne
stanowiska kierownicze w gminie.

============================================================================

Odp: Interpelacje
Autor: Wojniczanin - 01/28/2012 15:59
_____________________________________

Myślę, że radni czytają co się dzieje na forum. Może któryś z nich o to zapyta w interpelacjach. Taki był
właśnie cel tego co pisałem.

============================================================================

Odp: Interpelacje
Autor: jj - 01/28/2012 23:31
_____________________________________

Wojniczanin napisał:

Myślę, że radni czytają co się dzieje na forum. Może któryś z nich o to zapyta w interpelacjach. Taki był
właśnie cel tego co pisałem.

hmm, forum zacne, ale &quot;nie czarujmy się&quot;, że tak powiem eufemistycznie:)

============================================================================

Odp: Interpelacje
Autor: JKM - 01/29/2012 10:19
_____________________________________

jj napisał:

Wojniczanin napisał:

Myślę, że radni czytają co się dzieje na forum. Może któryś z nich o to zapyta w interpelacjach. Taki był
właśnie cel tego co pisałem.

hmm, forum zacne, ale &quot;nie czarujmy się&quot;, że tak powiem eufemistycznie:)
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Słusznie, nie łudźmy się, że tak napiszę nieeufeministycznie. Obawiam się, że radni mają zakaz albo
przynajmniej zalecenie, by nie czytać tego forum (do takiego wniosku uprawniają mnie rozmowy z
kilkoma osobami). Zapewne niektórzy radni nie poddają się temu.

============================================================================

Odp: Interpelacje
Autor: mieszkaniec - 03/17/2012 08:26
_____________________________________

cyt. z vcity wojnicz

Wojnicz dziś i jutro pisał

Kadencja Rady Gminy 1994 -1998.

Przewodniczący Rady Pan Marek Sygnarowicz, przew. komisji finansów Pan Jacek Kurek. Rada gminy
Wierzchosławice zwraca się z propozycją budowy wspólnie prze obie gminy systemu kanalizacji
sanitarnej.

Rada Gminy Wojnicz odrzuca ta propozycję. Dla mieszkańców gminy była to decyzja zaskakująca i
jakże brzemienna w skutkach dla dalszych losów gminy. Gdyby była ta współpraca została podjęta, o
budowie kanalizacji byśmy zapomnieli , obecnie toczylibyśmy spory o parametry krytej pływalni którą
gminna mogłaby budować.

Zaprawdę trudno zgadnąć czym kierowali się Panowie Radni nie podejmując współpracy z sąsiednia
gminą. Krążyła wówczas plotka, jakoby obawiano się aneksji Wojnicza przez Wierzchosławice, a spółka
przy kanalizacji miała Im ułatwić podkopanie wałów obronnych.

Tak czy siak, również za tą decyzję obecnie będą płacić 6-io latki z Milówki i Łoponia.

Admin: Proszę zastosować się do Regulaminu forum - pkt 18, w przeciwnym razie post zostanie
usunięty.

============================================================================

Odp: Interpelacje
Autor: jj - 03/17/2012 09:14
_____________________________________

Co to za pismo? Skąd je masz? Na kiedy jest datowane? Do kogo i gdzie wpłynęło? Gdzie kończy się
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cytat (o ile w ogóle gdzieś się zaczyna?) a gdzie Twój komentarz?

Dyskusja bez tej wiedzy jest co najmniej nie na miejscu!

============================================================================

Odp: Interpelacje
Autor: mieszkaniec - 03/17/2012 09:40
_____________________________________

szkoda że dużo wiesz ale nie na każdy temat

jest to historia i Ty dobrze wiesz kto to jest Wojnicz dziś i jutro

radni byli i mieszkańcy którzy chodzili na sesje wiedzą o co chodzi 

wart to przypomnieć byłym i obecnym radnym

============================================================================

Odp: Interpelacje
Autor: Antoni - 03/25/2012 19:54
_____________________________________

Szanowni Radni Gminy Wojnicz

Przeglądałem niedawno budżet naszej Gminy dostępny tutaj:

www.wrotamalopolski.pl/NR/rdonlyres/EB13...2098F/929579/110.pdf

Proszę o upublicznienie szczegółowych wydatków z punktów:

18/921

92105 - Pozostałe zadania w zakresie kultury, kwota 32 000

92109 - Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby, kwota 370 860

92116 - Biblioteki, kwota 313 000

19/926
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92605 - Zadania w zakresie kultury fizycznej, kwota 150 554

Myślę, że ja jak i inni mieszkańcy Gminy chętnie by poznali jaki udział jest w tych kwotach wydatków na
etaty (ich liczba) oraz na jakie inne działania te pieniądze są przeznaczane.

Antoni K.

============================================================================

Odp: Interpelacje
Autor: mieszkaniec - 05/21/2012 04:59
_____________________________________

do radnych 

Czytamy na stronie 41:” Studium – kierunki….” 

− zachowanie i wyeksponowanie w terenie czytelnych reliktów fortyfikacji w postaci: 

wałów, szkarpy rzecznej, reszt fos (stawy i ich pozostałości), wyklucza się rozkopywanie, 

zaoranie, grodzenie wałów, szkarp i dawnych fos,” 

Kolejny raz przytaczam ten fragment „Studium…” bowiem jest wydarzenie niesłychane- zasypano fosę
obronną. 

Zapis wyżej przytoczony ten jest identyczny w wersji obowiązującej aktualnie. 

Od pokoleń, próg spłaszczonego wału ( „wzniesienia są wydłużone i przyjmują kształt obłych,
spłaszczonych wałów” str.36 „Studium –Uwarunkowania”) po południowej stronie ul. Jagiellońskiej
zwany był w grodzie kasztelańskim „winna górka”. Zapewne w okresie ciepłego wycinka klimatu w
czasach piastowskich uprawiano na nim winorośl. 

cytat z vcity wojnicz pisze więcej Wojnicz dziś i jutro

============================================================================

Odp: Interpelacje
Autor: jj - 05/21/2012 12:16

 4 / 5



Nasz Wojnicz - Nasz Wojnicz
Wygenerowano: 24 June, 2025, 04:11

_____________________________________

Wybaczcie, ale te tzw. &quot;interpelacje&quot; wyglądają groteskowo, żeby nie powiedzieć po prostu
śmiesznie.

Żeby jednak Wasza energia nie poszła na marne to przypominam adres Urzędu Miejskiego w Wojniczu:
(Rynek 1, 32-830 Wojnicz), na który - na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej lub Radnych można
kierować rozmaite 'interpelacje' - tzn. pomysły, sugestie, skargi, zażalenia itd. 

Jeśli oczywiście komuś zależy na sprawie (a nie tylko na pokrzyczeniu na forum).

Należy oczywiście pamiętać, że takie 'interpelacje' nie mają umocowania prawnego toteż są
niezobowiązujące.

============================================================================

 5 / 5


